
Öttevény Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

………../2008.

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény  Község  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2008. 
október  01.  napján  1700 órakor  az  Öttevényi  Általános  Iskola  termében 
megtartott nyilvános üléséről.

Jelen vannak: Király Péter polgármester
Bider Zsolt képviselő
Dömötör Ernő képviselő
Fehérvári Károly képviselő
Kövecses Tímea képviselő
Nagy Tivadar képviselő
Raczenböck Kálmán képviselő
Sík Gyula képviselő
Németh Dóra jegyző

Igazoltan távol:    Szűcs Károly képviselő
                              Karsai Klára képviselő

Meghívottak: az Általános Iskola igazgatója, nevelőtestülete

Király Péter polgármester köszöntötte a képviselő-testület jelen lévő tagjait, 
az  Általános  Iskola  igazgatóját  és  nevelőtestületét.  Megállapította,  hogy  a 
képviselő-testület  határozatképes,  mivel  a 10 tagú képviselő-testület  8 tagja 
jelen  van.  A  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Sík  Gyula  és  Nagy  Tivadar 
képviselőket jelölte ki.
A polgármester a meghívóban közölt napirendi pontokra javaslatot tett.
Bider  Zsolt  képviselő a  napirendi  pontokat  kiegészíteni  javasolta  a 
Sportcsarnok épületének bejárásával, műszaki állapotfelmérésével.
A testület a téma napirendre tűzésével egyetértett.
A  napirendi  pontok  az  elhangzott  javaslatot  figyelembe  véve  az  alábbiak 
szerint alakulnak:

1. Jegyző eskütétele
Felelős: Király Péter polgármester



2. Általános  Iskola  bemutatkozása,  beszélgetés  iskolavezetéssel, 
nevelőtestülettel

3. A Sportcsarnok épületének bejárása, műszaki állapotfelmérés
4. Egyebek

Király  Péter  polgármester kérte,  hogy  a  képviselő-testület  határozattal 
fogadja el a napirendet.
Öttevény Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét 8 
igen  szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  –  egyhangúan  a 
következők szerint állapítja meg:

85  /2008.(X.01.) képviselő-testületi határozat:  

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete 
jelen  testületi  ülésének  napirendjét  az  alábbiak  szerint 
állapítja meg:

1) Jegyző eskütétele
     Felelős: Király Péter polgármester
2) Általános  Iskola  bemutatkozása,  beszélgetés 

iskolavezetéssel, nevelőtestülettel
3) Sportcsarnok  épületének  bejárása,  műszaki 

állapotfelmérés
4) Egyebek

1. napirendi pont
Jegyzői eskütétel
Felelős: Király Péter polgármester

A polgármester  köszöntötte  a  település  október  01.  napjától  megválasztott 
jegyzőjét, majd felkérte az eskütételre.

„ Én  Németh Dóra esküszöm, hogy hazámhoz, a Magyar Köztársasághoz és 
annak népéhez hű leszek. Országunk Alkotmányát, alkotmányos jogszabályait 
megtartom. Az állami-és szolgálati titkot megőrzöm. Hivatali kötelességeimet 
részrehajlás  nélkül,  lelkiismeretesen,  becsületesen,  a  jogszabályoknak 
megfelelően, pontosan, etikusan, az emberi méltóságot feltétlenül tiszteletben 
tartva,  a  legjobb  tudásom  szerint,  nemzetem  és  Öttevény  Község  
Önkormányzata  érdekeinek  szolgálatával  teljesítem.  Hivatalomban  és  azon 
kívül példamutatóan viselkedem, s minden igyekezetemmel azon leszek, hogy 
a  Magyar  Köztársaság fejlődését,  szellemi  és  anyagi  javainak gyarapodását 
előmozdítsam.”
„Isten engem úgy segéljen!”
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Németh Dóra jegyző megköszönte a képviselő-testület bizalmát és elmondta, 
hogy tudásához mérten Öttevény község Önkormányzatáért fog dolgozni.

2. napirendi pont 
Általános  Iskola  bemutatkozása,  beszélgetés  iskolavezetéssel, 
nevelőtestülettel

A  polgármester köszöntötte  Tolnay  Gáborné  iskolaigazgatót  és  a 
nevelőtestületet. 

Tolnay Gáborné iskolaigazgató köszöntötte a megjelenteket, majd elmondta, 
hogy nemrég történt meg az intézmény féléves gazdálkodásának elfogadása, 
az  intézmény  helyzetévek  a  képviselők  tisztában  vannak.  Az  abban 
foglaltaktól a valóság annyiban különbözik, hogy a leendő 28 első osztályos 
közül  2  visszatartott  lesz,  3  pedig  már  most  jelezte,  hogy  a   Vocational 
iskolába  viszi  a  gyermekét.  Összesen  13  tanuló  jár  a  Vocational  iskolába 
Kunszigetre.
Nagyon  örül  annak,  hogy  sikerült  együtt  leülni  a  pedagógusokkal  és  a 
képviselő-testülettel és az iskola gondjait közösen megbeszélni. Ezt követően 
bemutatta a nevelőtestület tagjait, majd az iskola nevelési módszereit, a tanítás 
rendjét.  Fontosnak  tartja,  hogy  a  tanulók  a  győri  „elit”  gimnáziumokba, 
középiskolákba bekerülnek, ott helyt állnak. A tanulók közül sokan végeznek 
egyetemen, főiskolán, a szakmunkások is nem egy, hanem két- három szakmát 
is kitanulnak. Úgy érzi ebben ők is szerepet játszanak.
Elmondta,  az  iskolában  családias  a  légkör,  a  pedagógusok  mindent 
megtesznek  a  gyermekekért,  egy  kivételével,  tudás  nélkül  nem  tudnak 
értékelni.
A szabad iskolaválasztás törvényi jogával egyetért, ugyanakkor nem érti, miért 
a szomszéd település gyengébb iskolájába viszik el a szülők a gyermekeiket.
Ezt  követően  kérte  testületi  tagokat  mondják  el  véleményüket,  tegyék  fel 
kérdéseiket.

Bider Zsolt képviselő szerint az a probléma, hogy az iskola is árucikké vált, el 
kell  tudni  adni,  az  iskoláját  mindenki  meg  akarja  tartani,  így  nem  csak 
Kunsziget és Győr, hanem a többi szomszéd település is kvázi felvevőként fog 
jelentkezni a tanulókért.
Javasolta, hogy ki kellene helyezni a községben ötletládákát, melyben mindeni 
elhelyezheti javaslatait.
Elmondta, hogy a környékben az öttevényi iskola híre évek óta rossz, bizonyos 
tanárokat  nevén nevezve elmondják,  hogy rossz,  nem jól  tanít.  Véleménye 
szerint a problémákat nem lehet többé szőnyeg alá söpörni, ki kell mondani, és 
megoldást kell találni az iskola megtartására.
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Kérte a nevelőtestület tagjait gondolkozzanak el az elhangzottakon és tegyék 
meg a szükséges javaslataikat.

Tolnay Gáborné iskolaigazgató szerint ragaszkodni kell  az iskola helyben 
tartásához,  esetleges  iskolabezárás  után is megmarad az alsó tagozat,  rezsit 
fizetni kell továbbra is, az épület kihasználatlan marad.
Az  elhangzottakhoz  hozzátette,  hogy  a  sok  szülővel  nehéz  szót  érteni,  az 
ötletládával  kapcsolatosan  megemlítette,  hogy  az  iskola  már  kifogyott  az 
ötletekből, kéri a testület ötleteit. 
Ezt  követően  megkérdezte  Raczenböck  Kálmán  képviselőt,  hogy  mint  a 
legfiatalabb képviselő mondja el véleményét,  érte e hátrány, amiért  ide járt 
iskolába.

Raczenböck  Kálmán  képviselő  elmondta,  nem  okozott  hátrányt  neki  a 
középiskolában az öttevényi indíttatás,  sőt  bizonyos tantárgyakból előnyben 
volt, megállta helyét.

Jelenlévők  hosszan  beszélgettek  még  az  iskola  helyzetéről,  majd  közösen 
bejárták az épületet, megtekintették az oktatási termeket, a rendelkezésre álló 
eszközöket, berendezéseket.
Megállapodtak, hogy az iskola és a képviselő-testület is ötletládákat helyez ki, 
melyben a szülők, lakosok elhelyezhetik javaslataikat.  Megállapodtak abban 
is, hogy közös az érdekük, az iskola megtartása, és ezért megtesznek minden 
tőlük telhetőt.
A  polgármester megköszönte  az  iskolaigazgató  és  a  nevelőtestület 
részvételét, eredményes munkát kívánt nekik, majd a testület tovább folytatta a 
munkát.

3. napirendi pont
A Sportcsarnok bejárása, műszaki állapotfelmérés

A testület  tagjai  megtekintették  a  Sportcsarnokot,  szemre  vételezték  annak 
műszaki állapotát. Vita bontakozott ki a tekintetben, hogy kinek mi a feladata 
az  üzemeltetéssel  kapcsolatosan,  majd  kérték  a  jegyzőt,  hogy  a  soron 
következő  testületi  ülésre  pontosan  dolgozza  ki,  mely  költségek  terhelik  a 
bérlőt,  illetve  a  bérbeadód.  Elhatározták,  hogy  a  jövő  évi  költségvetés 
koncepciójának készítésekor a Sportcsarnok felújítására is vissza fognak térni.

4. napirendi pont
Egyebek

Király Péter polgármester elmondta,  hogy megkereste őt Kövecses Tímea 
képviselő  a  szülői  háza  mellett  lévő  311/6.  hrsz-ú,  az  önkormányzat 
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tulajdonában lévő út megvásárlásával kapcsolatosan.  Az utat „minőségében” 
nem használják,  funkciója  nincs.  A  saját  telkéhez  kapcsolva  építési  telket 
szeretne belőle kialakítani. Kérte, hogy vizsgálja meg a hivatal, hogyan lehet 
forgalomképessé  tenni,  értékesíteni,  esetleg  a  299/88.  hrsz-ú  ingatlannal 
elcserélni.

Németh  Dóra  jegyző ígéretet  tett,  hogy  a  következő  testületi  ülésre 
kidolgozza a lehetséges megoldásokat. 

Mivel  a  nyilvános ülésnek  más  napirendje  nem  volt,  több  hozzászólás, 
észrevétel  nem hangzott  el,  Király Péter polgármester az  ülést  20 órakor 
bezárta.

K.m.f.

Király Péter Németh Dóra
polgármester  jegyző

Sík Gyula Nagy Tivadar
képviselő képviselő

5


	Jegyzői eskütétel
	Felelős: Király Péter polgármester

	A Sportcsarnok bejárása, műszaki állapotfelmérés
	Egyebek

